
Protokół z Sesji Roboczej
Forum Uczelni Technicznych

w Białymstoku, 17 czerwca 2023 r.

Pierwsza Sesja Robocza Forum Uczelni Technicznych odbyła się 17 czerwca 2023 roku.
Została zorganizowana we współpracy z Samorządem Studentów Politechniki Białostockiej.
W Sesji Roboczej wzięło udział 24 delegatów uczelni zrzeszonych w FUT. Do głosowania
uprawnionych było 23 delegatów. Zjazd mógł podejmować decyzje i uchwały.

1. Otwarcie posiedzenia

Przewodniczący Forum Uczelni Technicznych, Bartosz Wiszniowski, otworzył trzecią Sesję
Roboczą Forum Uczelni Technicznych w Kadencji 2023. Bartosz Wiszniowski podziękował
Samorządowi Studentów Politechniki Białostockiej za organizację zjazdu.

2. Informacje od sekretarza

Arleta Tryka (Sekretarz) informuje o odbyciu oficjalnego spotkania Prezydium dnia 1
czerwca, w którym uczestniczyła Komisja Rewizyjna. Poinformowała o zamieszczeniu na
stronie internetowej FUT protokołu z poprzedniej Sesji Roboczej oraz o kontakcie
z Przewodniczącym Politechniki Warszawskiej w kontekście realizowania projektu
dotyczącego równości będącym przedmiotem jego wnioskiem podczas kwietniowej
zdzwonki Przewodniczących.

Rafał Pyżalski (Politechnika Warszawska) podkreślił, że w uczelniach technicznych każdy
powinien czuć się równy i wyraził tym samym podziękowania dla Prezydium FUT za
pochylenie się nad tematem.

Arleta Tryka (Sekretarz) Dodała również, że termin czerwcowej zdzwonki Przewodniczących
uległ zmianie i odbędzie się ona w dniu 29 czerwca 2023.

3. Budżet FUT

Szymon Łakomy (Prezydium) przedstawił aktualny budżet i wydatki Forum Uczelni
Technicznych w roku 2023. Poinformował również o przeprowadzonym researchu wśród
spółek Skarbu Państwa aby otrzymać dofinansowanie do projektu POLIgon i do dnia Sesji
wysłał dwa wnioski.

4. Współpraca zewnętrzna

Szymon Łakomy (Prezydium) poinformował również o przeprowadzonym researchu wśród
spółek Skarbu Państwa aby otrzymać dofinansowanie do projektu POLIgon i do dnia Sesji
wysłał dwa wnioski. Obecnie zespół roboczy ma kontakt z 12 partnerami i Szymon zaprasza
do dołączania do swojego zespołu.



5. POLIgon 2023
Emilia Ramatowska (Prezydium) przypomina o dacie i miejscu POLIgonu - 13 - 19 sierpnia
w Dobczycach. Poinformowała również że zapisy potrwają w terminie 1 - 10 lipca i każda
Uczelnia będzie mogła wydelegować po jednej osobie na każdą ze ścieżek szkoleniowych
a cena wyniesie 850 zł za osobę. Emilia poinformowała również, że będzie możliwość
zakupu bluzy i opłacenia jej gotówką na miejscu lub poprzez zwiększenie faktury.

6. Inżynier Lider Zespołu

Emilia Ramatowska (Prezydium) podała do informacji, że w projekcie wzięło udział
5 Samorządów:

1. Politechnika Poznańska;
2. Politechnika Białostocka;
3. Politechnika Łódzka;
4. Szkoła Główna Służby Pożarniczej;
5. Politechnika Wrocławska.

Łącznie przeszkolono 116 osób a ewaluacja projektu będzie dostępna na Atrio.

7. Rozwiń swój samorząd

Emilia Ramatowska (Prezydium) podsumowała projekt dokładnie wymieniając
szkoleniowców oraz poprowadzone przez nich szkolenia. Zaoferowała również pomoc
w przypadku, gdyby Przewodniczący chcieli dalej korzystać ze szkoleń w dobraniu
odpowiednich szkoleniowców.

8. Projekt dot. zdrowia psychicznego

Emilia Ramatowska (Prezydium) zreferowała, że zakończono zbieranie odpowiedzi ale
responsywność była na niskim poziomie. W kolejnym kroku zostaną rozesłane ankiety dla
pracowników.

Marta Tyrka (Komisja Rewizyjna) zapytała ile przesłano odpowiedzi.

Emilia Ramatowska (Prezydium) odpowiedziała, że otrzymano ich ok. 400.

9. Podsumowanie Zjazdu w Bielsku-Białej i Zjazdu w Koszalinie

Maciej Gacek (prezydium) podsumował I oraz II Zjazd podkreślając najczęściej pojawiające
się uwagi i komentarze ze strony uczestników. Przypomniał również, że szczegółowe
ewaluacje znajdują się na dysku Atrio.

10. Podsumowanie Konferencji Kół Naukowych

Marta Tyrka (Komisja Rewizyjna) podsumowała również Konferencję Kół Naukowych, która
odbyła się na Politechnice Krakowskiej i dodała, że czekamy na odpowiedzi z ankiety
ewaluacyjnej.



11. Sytuacja z praktykami na wydziałach architektury
Dorota Nagórska (Prezydium) informuje, że Przewodniczący FUT przedstawił problem
podczas Konferencji Rektorów Polskich Uczelni Technicznych i zapowiedział przesłanie
stanowiska na ten temat.

12. Sprawy dydaktyczne

Dorota Nagórska (Prezydium) omówiła podział tematów na POLIgon między
szkoleniowcami. Ponadto odbyły się dwa spotkania osób obszarowych z zakresu dydaktyki,
z czego drugie przeznaczono na pracę nad studiami II stopnia. Dodała, że zajmuję się
również stworzeniem opinii na prośbę Politechniki Morskiej oraz zapowiedziała kampanię
dotyczącą Ustawy Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce.

13. Promocja FUT

Natalia Guzik (Prezydium) sprawozdała się z ostatniej pracy mówiąc, że zajęta była m. in.
przygotowaniami do Zjazdu i Konferencji, przygotowaniem prezentacji na Konferencję
Rektorów Polskich Uczelni Technicznych oraz potwierdziła prace nad kampanią
zapowiedzianą przez Dorotę Nagórską.

Daniel Jankowski (Akademia Górniczo-Hutnicza im. Stanisława Staszica w Krakowie) zapytał
o powód, dla którego na LinkedInie nie pojawiają się żadne posty.

Natalia Guzik (Prezydium) przeprosiła i powiedziała, że wraz z Komisją Rewizyjną
wypracowała jak jakie tematy będą tam publikowane aby były one wartościowe. Podkreśliła
jednak, że nie czuje się mocna z tematu prowadzenia tego medium.

Daniel Jankowski (Akademia Górniczo-Hutnicza im. Stanisława Staszica w Krakowie) dodał,
że nie potrzeba wielkiego nakładu czasu ani kompetencji by praca poprzednich kadencji nie
poszła na marne podkreślając jak ważny jest LinkedIn w promocji.

14. Sprawy bieżące

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) przypomniał o zbliżającej się konferencji
tematycznej na Uniwersytecie Warmińsko-Mazurskim w terminie 21-23 lipca. Następnie
podsumował pracę nad kierunkami rozwoju i przypomniał o możliwości logowania się na
Atrio.

15. Głosowanie w sprawie aktualizacji Statutu FUT

Paweł Świniarski (Komisja Rewizyjna) przeprowadził głosowanie jawne nad zmianą listy
samorządów zrzeszonych w FUT. W głosowaniu oddano 23 głosy: 123 za, 0 przeciw 0
wstrzymało się.



16. Informacje od Przewodniczącego

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) zreferował, że po Zjeździe w Koszalinie udał się wraz
Arletą Tryka oraz Dorotą Nagórską na Konferencję Naukową do Torunia. Podkreślił przy
tym że zaproszeni zostali przedstawiciele wszystkich komisji branżowych jednakże tylko
delegacja z Forum Uczelni Technicznych się pojawiła. Dodał, że był obecny na Konferencji
Rektorów Polskich Uczelni Technicznych, gdzie Rektorzy wyrazili zadowolenie z prac FUT
oraz na spotkaniu Naczelnej Organizacji Technicznej w Poznaniu.

17. Informacje od PSRP

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) poinformował, że żaden przedstawiciel się nie
pojawił i nie przesłano tematów do przekazania.

18. Informacje od Komisji Rewizyjnej

Paweł Świniarski (Komisja Rewizyjna) przypomniał o ankiecie dot. pracy Prezydium
i podkreślił, że Komisja Rewizyjna liczy na większą zwrotność. Zreferował też półroczne
rozmowy ewaluacyjne z członkami Prezydium. Podsumował również prace nad zmianami
w Statucie i przypomniał o umiarze i rozsądku podczas balu zwieńczającego Zjazd.

19. Wolne wnioski

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) upomniał uczestników, że niestawianie się na
atrakcje przygotowane przez organizatorów to całkowity brak szacunku i zapowiedział
wyciąganie konsekwencji przy następnych sytuacjach tego typu.
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